
Referat af bestyrelsesmøde 
Dato:27/09-2016 Tid: 19.00 Sted: Bodil 

Ansvar for dagsorden: Alle 
Mødeleder: Christina 
Referent: Bodil 

 

A. Godkendelse af dagsorden: Godendt  
B. Godkendelse af referat: godkendt  
 

1. Siden sidste (o)  
a. Fra landsorganisation:  
b. Fra kredsen: sporlæggere. Vi mangler i kreds 2. Hvad gør vi? En mulighed er at vi 

kan sende folk på sporlægger udd. Et andet foreslag er at dem der E hunde selv 
lægger spor til konkurencer. Det kommer op på kredsmøde, hvor der bliver 
diskuteret.  

c. Lokalt:  
i. Siden sidst (alle)  

● ændringer på træningsområdet det er de grunde der ligger ved 
ROM GUMMI, men vi kommer ikke til at have den store betydning. 
Vi låner arealet, og kan kke gøre noget i forhold til det, det er 
udlagt til erhvervsgrunde.  

● høstfesten: der var go opbakning, der var 13 deltagende. Og alt var 
betalt. En hyggelig aften.  

● Hvalpeholdene: Der er startet 3 nye hvalpehold siden august. 
● Rally: Susanne begynder den . oktober. Kl.10.00  
● Budget: Når medlemmer betaler restkontigent eller foder til 

klubben, skal der som minimum stå førens navn og medlemsnr når 
man har fået den uddeligeret. Ellers er budget gennemgået.  

 
2. Orientering fra udvalg.  

a. Renoverings Udvalg/ 
b. Trænerudvalg: Trine får bevilget penge til et program, hun skal bruge i 

forbindelse med AG kursus.  
c. Info: Vær opmærksom på at de store Agility forhindringer er ikke for de små 

hvalpe. Det kan ikke tåle at falde ned, og AG banerne er ikke legeplads for 
hundene, det foregår udenfor og i kravlegården.  

d. Konkurrence: gennemgået 
e. Sponsor: udsættes  
f. Aktivitetsudvalg: fællestræningsdag Det er styr på det.  
g. Næste mødedato: D.1 november hos JH rolighedsvej kl 19.00  

3. Eventuelt:  
 
 


